
Rada Miejska Gminy Lubomierz 
Radni - Sesja 

Protokół nr XXXII/2021 

XXXII Sesja w dniu 27 maja 2021 roku W FORMIE ONLINE. 

Obrady rozpoczęto 27 maja 2021 r. o godz. 12:00, a zakończono o godz. 14:50 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Tadeusz Andruszków 

2. Krystyna Andrzejczak 

3. Aron Bogusz 

4. Radosław Chorążyczewski 

5. Anna Kalińska 

6. Mariusz Kozłowski 

7. Anna Mielniczyn 

8. Roman Moskwa 

9. Alicja Murawska 

10. Krzysztof Mytych 

11. Wojciech Nowicki 

12. Małgorzata Pasierbska 

13. Michał Pater 

14. Dariusz Penkala 

15. Marcin Zając. 

Lista obecności w załączeniu. Załącznik nr 1. 

Ad.1 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Lubomierz Michał Pater otworzył obrady XXXII 

Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. W sesji online uczestniczy 15 radnych (100% 

obecności), co stanowi kworum do podejmowania decyzji, wniosków, uchwał. 

 

Ad.2  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Lubomierz Michał Pater przedstawił: 

porządek posiedzenia XXXII  Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz  : 

 

1. Otwarcie XXXII Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu  z XXXI  Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 

4. Przedstawienie wniosków wypracowanych przez komisje stałe Rady MG Lubomierz na 

    posiedzeniach  w miesiącu maju br. 

5. Informacja Komisji Rewizyjnej z realizacji wniosków wypracowanych między sesjami. 
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6. Sprawozdanie z pracy Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz w okresie między sesjami. 

7. Dyskusja. 

8. Informacja z pracy Radnego Powiatowego w okresie między sesjami. 
9. Dyskusja. 

10.Założenia na temat organizacji placówek oświatowych w roku szkolnym 2021/2022. 

11.Dyskusja. 

12.Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi,   

     wykorzystanie funduszu sołeckiego i inicjatywy lokalnej . 

13.Dyskusja. 

14.Informacja nt. przygotowania Gminy do sezonu turystycznego.  

15.Dyskusja. 

16. Kontrola w zakresie ściągalności opłat za wywóz śmieci – wyniki kontroli.  

17. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

   - określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o   
     dochodach gospodarstwa domowego, 

   - ustalenia wyboru metody za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia   

     wysokości stawki tej opłaty,        

   - zaciągnięcia pożyczki długoterminowej,    
   - zmian budżetu na 2021 rok, 
   - zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Lubomierz. 
 

 
18. Zapytania i interpelacje. 

19. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

20. Sprawy różne. 

21. Zamknięcie obrad sesji. 

 

 

Ad.3  

Przyjęcie protokołu z XXXI Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XXXI Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Krzysztof Mytych, Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz 

Penkala, Marcin Zając. 

Protokół przyjęty jednogłośnie. 
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Ad.4  

Przedstawienie wniosków wypracowanych przez komisje stałe Rady MG Lubomierz na 

posiedzeniach w miesiącu maju br. – wnioski nie zostały wypracowane. 

 

 

Ad.5 

Informację Komisji Rewizyjnej z realizacji wniosków wypracowanych między sesjami 

przedstawiła  Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Alicja Murawska, wg poniższego: 

 

1. Potrzeba zakupu samochodu do Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej               

    w Lubomierzu – dokonano zakupu samochodu. 

2. Komisje wnioskują o przyznanie 10.000,00 zł (dziesięć tysięcy złotych) na sfinansowanie      

    wykonania dokumentacji remontu komisariatu w Gryfowie Śląskim – wniosek      

przegłosowany. Podjęto stosowną uchwałę w przedmiocie zmian budżetu na 2021 rok.       

3. Komisje wnioskują o przyznanie  7.000,00 zł (siedem tysięcy złotych) na sfinansowanie      

    wykonania dokumentacji remontu komisariatu w Gryfowie Śląskim – wniosek odrzucony. 

 4. O wytypowanie radnych: Pani Krystyny Andrzejczak i Pana Marcina Zająca do 

uczestniczenia w radach budowy, wizji lokalnej i odbiorach przy inwestycjach realizowanych 

na terenie Gminy Lubomierz – wymienieni powyżej radni zostali wytypowani. Wniosek 

przegłosowany.  

Ad.6  i 7 

Sprawozdanie z pracy Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz w okresie między sesjami, tj. za 

okres od 29 kwietnia do 27 maja  2021 roku przedstawił Marek Chrabąszcz.     

Materiał w załączeniu. Załącznik nr 2.    

Wydano następujące zarządzenia Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz: 

Zarządzenie nr 32/2021 z dnia 29 kwietnia 2021 r. w sprawie zmian w budżecie, 

Zarządzenie nr 34/2021 z dnia 10 maja 2021 r. w sprawie udzielenia pożyczki dla 

Stowarzyszenia Klasztor Lubomierz. 

Radna Anna Kalińska – zapytała, gdzie można sprawdzić umowę podpisaną z Tauronem na 

wymianę oświetlenia ulicznego. Kiedy zostaną ujęte w planie sołectwa Milęcic i Pasiecznika. 

Burmistrz Gminy i Miasta Marek Chrabąszcz – jeśli otrzymamy porozumienia z Tauronem, to 

będziemy Państwa informować. Proces wymiany oświetleni będzie trwał około 1,5 roku. 
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Przewodniczący Rady MG Michał Pater – jak wygląda sytuacja przeznaczenia terenu w 

Maciejowcu na działalność sportową?  

 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – pismo ze Starostwa zostało przesłane do Wojewody, 

który musi wyrazić zgodę. 

Przewodniczący Rady MG Michał Pater – odniósł się do sytuacji schroniska „Maciejówka”. 

Czy jest jakiś plan działania. Otrzymaliśmy w materiałach notatkę służbową sporządzoną ze 

spotkania na okoliczność oględzin obiektu i terenu przynależnego w dniu 13.07.2020 r. 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – na ten temat rozmawialiśmy podczas posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej, która poprosiła o dołączenie do materiałów niniejszej notatki. Prace będą 

etapowane. 

Radna Anna Kalińska – nawiązała do kontroli świetlicy w Milęciach. Był spisany protokół, 

prosiliśmy o ten dokument, żeby wiedzieć, co należy wykonać i w ramach jakiej kwoty. 

Wiceprzewodniczący Rady MG Wojciech Nowicki – jeśli byłaby dotacja, to moglibyśmy 

dołożyć jakąś kwotę z funduszu soleckiego. 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – koszt wykonania zadań w schronisku, to kwota 200 tys. 

zł., dotacja na obiekt 20 tys. zł.  

Wiceprzewodniczący Rady MG Wojciech Nowicki – do schroniska dopisany jest etat, czy 

jest sens utrzymywania takiego stanowiska. 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – jest etat, ale nikt nie bierze żadnego wynagrodzenia. 

Radna Krystyna Andrzejczak – moglibyśmy zaprosić sołtysa na spotkanie, który jest całym 

sercem zaangażowany w temat. 

 

Ad.8 i 9 

Informację z pracy Radnego Powiatowego w okresie między sesjami przedstawił  radny 

Wiesław Ziółkowski. Spotykam się z Państwem z przerwami, bo akurat w Powiecie równolegle 

odbywają się sesje. Dużo miejsca poświęcamy dyskusjom nad tematem szkół, przygotowań do 

kolejnego roku szkolnego. Będzie nowe rozdanie środków finansowych na remonty dróg. 

Powrócimy do tematu obwodnicy w Chmieleniu, chcemy ponowić wniosek. 

Radna Anna Mielniczyn – przedstawiła poniższe pytania, oczekując na odpowiedzi: 

a) Czy jest planowany remont drogi na odcinku Lubomierz – Popielówek? 

b) Czy przewiduje się dalsze remontowanie drogi na trasie Radoniów – Lubomierz? 

c) Czy zaplanowano sprzątanie drogi powiatowej w okolicy Janic? 
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d) Czy podjęte zostaną działania zmierzające do sprzątania dróg powiatowych na 

odcinku gminy Lubomierz? 

Radny powiatowy Wiesław Ziółkowski – rozmawiałem osobiście z kierownikiem Zarządu 

Dróg Powiatowych panem Markiem Makowskim w tematach remontów i sprzątania. Trudno 

podjąć jednocześnie zadania na terenach dróg powiatowych, tj. odcinek 364 tys. km. Problem 

jest z odcinkami leśnymi. Bo tak naprawdę, gdzie przebiega odcinek leśny, to Nadleśnictwo  

musi partycypować w kosztach. 

Radna Anna Kalińska – ścieżka rowerowa w Lubomierzu stanowi priorytet, reszta musi 

poczekać. Czy odcinek Pławna – Lubomierz – będzie robiony w pierwszej kolejności? 

Radny powiatowy Wiesław Ziółkowski – zawsze się coś wydarzy, że jest pilniejsze do 

wykonania. Z pewnością potrzebna będzie dokumentacja, którą trzeba będzie wykonać. 

Remont dróg będzie z pewnością etapowany, jak np. odcinek Lubomierz - Radoniów. 

Radna Anna Kalińska – zwróciła uwagę na wycięte konary na trasie Pławna – Lubomierz, 

które trzeba usunąć. 

 

Ad.10 i 11 

Założenia na temat organizacji placówek oświatowych w roku szkolnym 2021/2022.                   

Materiał w załączeniu. Załącznik nr 3 i 4. 

Temat zreferowany przez dyrektorów szkół na posiedzeniach zdalnych komisji stałych Rady 

Miejskiej Gminy Lubomierz w miesiącu maju br..  Dyrektorzy oświadczyli, iż do chwili 

obecnej nic się nie zmieniło. Jeśli będą pytania, to zostaną udzielone odpowiedzi. Pytań brak. 

 

Ad.12 i 13  

Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi, 

wykorzystanie funduszu sołeckiego i inicjatywy lokalnej.                                                            

Materiał w załączeniu. Załącznik nr 5. 

 

Ad.14 i 15. 

Informacja nt. przygotowania Gminy do sezonu turystycznego.                                                   

Materiał w załączeniu. Załącznik nr 6. 

Przewodniczący Rady MG Michał Pater – w części opracowałem przedstawiony materiał. 

Jeśli Państwo macie pytania, to postaram się odpowiedzieć. 

 

Ad.16  

Kontrolę w zakresie ściągalności opłat za wywóz śmieci  przeprowadziła Komisja Rewizyjna 

- wyniki kontroli  przedstawiła Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Alicja Murawska.  
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Odczytała protokół nr 1/2021 sporządzony dnia 18 maja 2021 r., kontrola dotyczyła 

ściągalności opłat za wywóz śmieci w okresie: 01.01.2020 – 30.04.2021 r.                                   

Materiał w załączeniu. Załącznik nr 7. 

                                                                    

Ad.17  

Podjęcie uchwał w zakresie : 
 

a) - określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o 

dochodach gospodarstwa domowego. 

Radna Anna Kalińska – te stawki ulegają bardzo dużej podwyżce, tj. wzrost 41%. Ludzie na 

wsiach w większości mają kompostowniki, może zwiększyć ulgę do 3 zł za kompostownik. 

Z-ca Burmistrza GiM Adam Skrzydłowski – proszę mieć na uwadze wzrost dwukrotny za 

przyjmowane odpady. Pozostałe koszty znacznie wzrosły. 

Radna Anna Mielniczyn – karta dużej rodziny, jeśli jest 5 i powyżej 5 osób należałoby 

rozgraniczyć kwoty opłat. 

Z-ca Burmistrza GiM  Adam Skrzydłowski – przez okres 2 lat stawka była 19 zł. W obecnej 

sytuacji, aby jednym obniżyć, to drugim należałoby podwyższyć. Proszę o tym pamiętać.  

Wiceprzewodniczący Rady MG Mariusz Kozłowski – myślę, że powinniśmy odrzucić projekt 

tej uchwały, a dopiero w II półroczu podnieść stawkę po dokonaniu głębokiej analizy. 

Z-ca Burmistrza GiM Adam Skrzydłowski – poniekąd jest to prawda, ale należy pamiętać, że 

wypłacany jest zasiłek 500+ na dzieci, w dużo gorszej sytuacji są samotni 40-latkowie. 

Radna Anna Kalińska – zgodziła się ze swoimi przedmówcami, wskazując jednocześnie na 

grupę osób starszych, żyjących ze skromnych emerytur. 

Przewodniczący Rady MG Michał Pater – to nie jest ostatnia podwyżka. Przedsiębiorstwo 

ZUOK „Izery” na terenie gminy nie ma konkurencji, bo jest tylko jednym podmiotem 

świadczącym tego typu usługi. 

Prezes ZUOK „Izery” Wiesław Gierus – wskazał na stary sprzęt w przedsiębiorstwie. 

Samochody, którymi jeżdżą pracownicy w teren są stare, 15-letnie. Nie można zwiększyć 

częstotliwości przejazdów aut, z uwagi na ograniczenia kosztów. Koszty nałożył na nas 

ustawodawca (ale o tym się nie mówi). Wzrosły stawki za odbiór przewożonych odpadów 

Radny Roman Moskwa – zapytał o sytuację związaną z odbiorem odpadów komunalnych od 

podmiotów gospodarczych z terenu gminy Lubomierz. 

Prezes ZUOK „Izery” Wiesław Gierus – podmiot powinien zawrzeć indywidualną umowę. 

Mamy takie umowy podpisane. Nie wiem, czy są inne firmy, które odbierają odpady na naszym 

terenie. Gmina otrzymuje sprawozdanie z odbioru odpadów od podmiotów komunalnych. 
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Radna Anna Kalińska – wskazała na problem braku segregacji śmieci. Łatwo można 

udowodnić i wskazać osobę, która nie dokonuje segregacji. 

Prezes ZUOK „Izery” Wiesław Gierus – podmiot odbierający odpady nie ma obowiązku 

administrowania, tylko Gmina może podjąć działania wydając stosowne decyzje.  

 

Głosowano w sprawie: 
- określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o 

dochodach gospodarstwa domowego.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Anna Kalińska, Mariusz 

Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, Krzysztof Mytych, 

Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala. 

BRAK GŁOSU (2) 

Radosław Chorążyczewski, Marcin Zając. 

 

Uchwała nr XXXII/201/2021 Rady Miejskiej Gminy w sprawie określenia wzoru 

wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach 

gospodarstwa domowego; 
 

b) - ustalenia wyboru metody za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 

wysokości stawki tej opłaty. 

 

Głosowano w sprawie: 
- ustalenia wyboru metody za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 

wysokości stawki tej opłaty.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Anna Kalińska, Roman Moskwa, 

Małgorzata Pasierbska, Dariusz Penkala. 

PRZECIW (5) 

Radosław Chorążyczewski, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Alicja Murawska, 

Krzysztof Mytych 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Wojciech Nowicki, Michał Pater. 

BRAK GŁOSU (1) 

Marcin Zając. 
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Uchwała nr XXXII/202/2021 Rady Miejskiej Gminy w sprawie ustalenia wyboru metody 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty; 

 

 

c) - zaciągnięcie pożyczki długoterminowej, 

 

 

Głosowano w sprawie: 
- zaciągnięcie pożyczki długoterminowej.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Roman Moskwa, Alicja Murawska, Krzysztof Mytych, 

Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Anna Mielniczyn 

BRAK GŁOSU (1) 

Marcin Zając. 

Uchwała nr XXXII/203/2021 Rady Miejskiej Gminy w sprawie zaciągnięcie pożyczki 

długoterminowej; 

 

d) - zmian budżetu na 2021 rok. 

 

Uchwała nr XXXII/204/2021 Rady Miejskiej Gminy w sprawie zmian budżetu na 2021 

rok; 

 

e) - zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Lubomierz. 

 

 

Głosowano w sprawie: 
- zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Lubomierz.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Krzysztof Mytych, Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala 

BRAK GŁOSU (1) 

Marcin Zając. 
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Uchwała nr XXXII/205/2021 Rady Miejskiej Gminy w sprawie zmieniająca uchwałę w 

sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Lubomierz. 

 

 

Ad.18 

Zapytania i interpelacje - BRAK. 

 

Ad.19  

Odpowiedzi na zapytania i interpelacje - BRAK. 

 

Ad.20  

W sprawach  różnych: 

Radna Anna Kalińska – zapytała, czy do Wojewody wysłano odpowiedź na skargę. 

Przewodniczący Rady MG Michał Pater – wyjaśnienia zostały wysłane przed wyznaczonym 

terminem wraz z załącznikami. 

Radna Anna Kalińska – odnośnie atrakcji Lubomierza – taka tablica informacyjna powinna 

stanąć w centralnym miejscu Lubomierza. Zlecono tłumaczenia na 4 języki obce. Tłumaczenia 

na język niemiecki dokona burmistrz. Istotne, aby tablica była przygotowana przed 

rozpoczęciem sezonu turystycznego. W każdej wiosce powinna się znaleźć taka tablica. 

Przewodniczący Rady MG Michał Pater – przypomniał o tablicy, która była umieszczona w 

okolicy skrzyżowania w centrum  Lubomierza. Uczestniczyłem w projekcie w 2016 r., 

przedsiębiorcy wpłacali środki finansowe na jej powstanie, w zamian za reklamę firmy . Nie 

wiem, co się z nią stało. Przedsiębiorcy mogą rościć pretensje. 

Z-ca Burmistrza GiM Adam Skrzydłowski – tablica została zdjęta przed rozpoczęciem 

rewitalizacji miasta, rzeczywiście przedsiębiorcy mogą mieć pretensje. Dołożymy starań 

odszukania jej i montażu. 

Radny Radosław Chorążyczewski – należy powrócić do tematu organizacji transportu przez 

Świeradów w celu ściągnięcia turystów do Lubomierza, o czym rozmawialiśmy na 

posiedzeniach komisji. 

Radny Dariusz Penkala – jestem umówiony na spotkanie z burmistrzem Świeradowa. O 

szczegółach Państwa poinformuję. Dopiero wówczas wypracowany zostałby konkretny 

wniosek i poddany pod głosowanie. 

Radny Radosław Chorążyczewski. – w głównej mierze chodzi o  połączenie turystów ze 

Świeradowa z gminą Lubomierz. Wyliczenie, ile kosztowałby przedmiotowy transport. Do 

czerwca musimy uruchomić przejazd. 

Radny Krzysztof Mytych – zapytał, czy do łączy światłowodów jest planowana Oleszna 

Podgórska? 
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Kierownik RT Przemysław Kułaga – rozpoczęły się prace w Milęcicach i Olesznej Podgórskiej. 

Jest to projekt krajowy. Więcej informacji nie posiadamy, chyba że występują o zajęcie pasa 

drogowego, wówczas informują nas pisemnie. 

Radny Krzysztof Mytych – pisaliśmy o podłączenie całej wioski. 

Radna Krystyna Andrzejczak – pochwała dla Zarządu Dróg za naprawienie dziur na trasie 

Lubomierz – Radoniów, pochwała dla LCK za atrakcyjne gadżety przeznaczone do sprzedaży 

w muzeum. 

 

Ad.21  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Lubomierz Michał Pater zamknął obrady 

XXXII sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz.  

Podając termin kolejnej sesji, która odbędzie się 24 czerwca 2021 r. godz.12:00. 

 

  

Przewodniczący 

Rady Miejskiej Gminy Lubomierz 

Michał Pater 

  

 

Przygotował(a): Mariola Laskowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 


